
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 17 

 

 
Днес, 25.11.2020 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от Татяна Георгиева – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 /единадесет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
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Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

      Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред:  

Доц. Д-р Чобанов запозна комисията доклад вх. № СОА20-ВК66-8989/28.10.20 

относно създаване на Програма София -град на младите и активните за финансиране 

на младежки проекти и инициативи в изпълнение на Решение № 787 от 08.12.2016 г. 

на СОС. Програмата е разделена в три подпрограми. Общият бюджет е 150 000 лв. и 

максималния размер за финансиране на отделен проект е 7 000 лв. Той сподели, че се 

надява на скорошно разширение на тази Програма. Създаването на този нов 

инструмент няма да ощети съществуващите други Програми. 

Н.Николов сподели, че в миналия мандат е бил в Консултативния съвет, но той нито 

веднъж не се е събрал за дискусии и др. Той подчерта, че сумата от 150 000 лв. за тази 

Програма са крайно недостатъчни и при подготвянето на Бюджет 2021 г. на СО да се 

обърне внимание и да бъдат осигурени повече финансови средства. 

Т.Георгиева заяви, че за стартова година на Програмата средствата са добри. Когато 

се установи какъв е интереса и как ще бъдат изпълнени дейностите, финансовите 

средства могат да се увеличат. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.ІI от Дневния ред:  
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Комисията разгледа писмо с вх.№СОА19-НЦ62-1235/2/20.10.20 г. относно определяна 

на нов състав на Координационните съвети на ЦПЛР ЦИКО "София и ЦПЛР СШ 

"София" 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията определи следните представители : 

За ЦПЛР ЦИКО “София“ 

1.Николай Николов 

2.Екатерина Йорданова 

3.Веселин Калановски 

 

За ЦПЛР СШ "София" 

1.Деян Стаматов 

2.Иван Пешев 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

Комисията разгледа актуализирани вътрешни правила на комисията за връзки с 

гражданското общество на основание Решение  № 280 и Приложение № 1 по Протокол 

№ 17/09.07.2020 г. на СОС за  изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на СОС 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

Комисията отлага приемането за следващо заседание.  

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

14.15 ч. 

 

 

 

Протоколът е изготвен на 27.11.20 г. 

 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:              П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                     Зам. предс.:              П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

       Зам. предс.:              П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


